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18 dalis 

  

Pasekmės: 

Kriminalizuota ir persekiojama JAV 
  

Tačiau yra ir daugiau! Grįžus į Ameriką, JAV vyriausybė paskelbia mane 

"nuteistu nusikaltėliu" ir bando pasodinti į kalėjimą! 
  

   Po 1976 m. Vokietijoje priimto nuosprendžio už mįslingą nusikaltimą paklausiau 

savo JAV advokato, ar tai turi kokių nors teisinių pasekmių JAV. Man buvo atsa-

kyta, kad ne. Pirma, tai buvo užsienyje priimtas nuosprendis. Antra, jis buvo 

priimtas už veiklą, kurią aiškiai saugo Pirmoji pataisa. Vėliau be jokių problemų 

gavau leidimą ginklui. 

   Kai 1999 m. grįžau į Ameriką, mano senasis leidimas laikyti ginklą jau buvo pa-

sibaigęs. Todėl užpildžiau naują paraišką. 

   Kai perskaičiau klausimą, ar esu "teistas nusikaltėlis", prisiminiau savo advokato 

žodžius. Tačiau vis tiek jaučiausi nejaukiai. "Interpretacijos" laikui bėgant gali 

keistis ir keičiasi. Vis dėlto tai buvo principinis klausimas. 

   Mano pozicija buvo (ir tebėra) tokia: Sakyti politiniam kaliniui, kad jis yra 

"nuteistas nusikaltėlis", yra tas pats, kas sakyti išprievartavimo aukai, kad ji yra 

"paleistuvė", nes turėjo lytinių santykių ne santuokoje. Tai pasipiktinimas! Tai 

negarbinga! Dar blogiau, kai vyriausybė reikalauja, kad auka save apšmeižtų, 

grasindama apkaltinti melagingais parodymais ir įkalinti! 
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   Į šį klausimą atsakiau: "Ne!" 

   Štai kas nutiko toliau. 

  

1999 m. pavasaris. JAV federalinė valdžia paskelbė mane "nuteistu nusikaltėliu" 

vien dėl to, kad "Vokietijoje buvau nuteistas" už teisėtą laikraščio leidybą 

Amerikoje! Inicijuoju teisinius atsakomuosius veiksmus. Bylos imasi Amerikos 

pilietinių laisvių sąjunga (ACLU). 

  
1999 m. liepos 30 d. Vietos teismas atmeta mano skundą dėl atsisakymo išduoti 

leidimą ginklui, bet palieka Pirmosios pataisos klausimą nenagrinėtą. Liepos 31 d. 

vietos spaudoje pirmajame puslapyje cituojamas policijos patarėjas teisės klausi-

mais, kad ši byla gali būti perduota JAV Aukščiausiajam Teismui. 

  

Po kelerių metų JAV Aukščiausiasis Teismas išnagrinėjo kitą bylą. Ji "išsprendė" 

šį klausimą teigiama prasme. Tačiau tai nebūtinai reiškia, kad tai negali pasikarto-

ti. Be to, kaltinimas "melagingų parodymų davimu" gali būti pateiktas bet kuriuo 

atveju! 

  
1999 m. rugpjūčio 17 d. ACLU kreipiasi į Lankasterio apygardos apylinkės 

teismą ir Iždo departamentą. 

  
1999 m. spalio 15 d. Apygardos teismas atmeta mano apeliacinį skundą dėl tech-

ninio aspekto. Nuostabu, kad nei man, nei mano advokatui apie tai net 

nepranešama iki kitos savaitės. ACLU advokatas pradeda rengti kitą apeliaciją. 

  

1999 m. lapkričio 4 d. Sužinojęs apie arešto orderį, prisistatau Linkolno policijai. 

Esu oficialiai apkaltintas "ketvirtos klasės nusikaltimu - melagingais parodymais", 

už kuriuos gresia penkeri metai kalėjimo ir (arba) 10 000 JAV dolerių bauda, už 

tai, kad neatskleidžiau informacijos apie Vokietijoje įvykdytą "nuteisimą" už 

mįslingą nusikaltimą. Tą pačią dieną paleidžiamas už užstatą. 

  

1999 m. lapkričio 8 d. Laikraštis "Lincoln Journal Star" išspausdina redakcinį 

straipsnį, kuriame kritikuoja vietos valdžios institucijas kaip "per daug agresyvi-

as", nes jos pateikė baudžiamąjį kaltinimą, kol konstituciniai klausimai dar nėra 

išspręsti. 

  

2001 m. gruodžio 4 d. Praėjus dvidešimt penkiems mėnesiams po kaltinamojo ak-

to pateikimo, prasideda mano teismo procesas, kuris baigiasi mažiau nei po val-

andos ir kaltinimai atmetami. 
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   Svarbu! Ši byla buvo nutraukta tik dėl TECHNINIŲ priežasčių. NE dėl Pirmosi-

os pataisos! 

   Pagal Vokietijos teisę šis "nusikaltimas" yra "nusižengimas", dėl kurio nepraran-

damos pilietinės teisės. (Vėliau Nebraskos valstijos policija pakeitė prašymo for-

muluotę, kad išvengtų šio techninio trūkumo. Todėl nuteisimas už "melagingų par-

odymų davimą" gali būti įmanomas net ir šiandien!) 

   Prokuroras už 20 000 JAV dolerių iš mokesčių mokėtojų pinigų pasitelkė teisinį 

vertėją, kuris dirbo JAV teisingumo departamento Specialiojo persekiojimo tarny-

boje. Jos specializacija - "nacių karo nusikaltėliai". Vienu metu jos vadovas buvo 

dvigubas JAV ir Izraelio pilietis, kuris tuo pat metu buvo Izraelio šerifas! 

   Šis "ekspertas" nesugebėjo aiškiai atskirti nusikaltimo ir baudžiamojo 

nusižengimo! Tik mano Vokietijos teisės ir kalbos žinios leido gynybai tai paste-

bėti. Tuomet privertėme "ekspertą" pripažinti šį faktą. Tai buvo gyvybiškai svarbu 

mano gynybai. Priešingu atveju būtų buvęs tikėtinas apkaltinamasis nuosprendis ir 

apeliacijos iki pat JAV Aukščiausiojo Teismo - ir galbūt kalėjimas, kol visa tai vy-

ko (!)! 

   ACLU negalėjo manęs ginti, nes ši byla buvo baudžiamoji, o ne civilinė. Turėjau 

valstybinį gynėją. Šį techninį dalyką turėjau sugauti pats. Paskui turėjau ne kartą 

jam apie tai užsiminti, kol jis sutiko, kad tai yra realus dalykas. 

  

  

Grėsmė mums visiems 
  

Įsivaizduokite tokį scenarijų. 

  

   JAV vyriausybė neleidžia jums balsuoti ar turėti šaunamąjį ginklą, nes esate 

"nuteistas nusikaltėlis"... dėl to, kad prieš daugelį metų užsienio šalyje buvote 

nuteistas už nusižengimą, panašų į krikščioniškos Biblijos laikymą musulmon-

iškoje šalyje! 
   Arba dėl to, kad užsienio vyriausybei nepatinka jūsų JAV įsikūrusi interneto 

svetainė, ji reikalauja jurisdikcijos ir "nuteisia" jus už minties nusikaltimą! 

   O taip, ir dėl to, kad prašyme išduoti leidimą ginklui neatskleidėte savo "teistumo 

už sunkų nusikaltimą", esate suimtas ir apkaltintas "melagingų parodymų davimu"!!! 

  
   Tai gali nutikti ir jums! Mano atvejis tai įrodo! Teisiškai šie atvejai niekuo 

nesiskiria nuo manojo. 

   Sujunkite tai su naujausiais "Didžiojo brolio" atskleidimais ir turėsime gana 

bauginantį scenarijų! 
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Aštuntas skyrius 

Naujasis tūkstantmetis 
  

   Grįžęs į Ameriką džiaugiausi pažanga, kuri buvo padaryta per mano nebuvimą. 

Todėl ir toliau perdavinėjau užduotis ir daug laiko skyriau kitiems darbams. 

   Vienas iš šių užsiėmimų buvo mentorystė. Tai man teikė didelį asmeninį pasiten-

kinimą. Šie jaunuoliai buvo daug protingesni už mane, kai buvau jų amžiaus. Kai 

kurie iš jų tikrai pasieks daug daugiau nei aš. Viskas, kuo galėjau prisidėti prie jų 

tobulėjimo, yra mano kukli dovana palikuonims. 

   Ilgainiui mažo formato naujienlaiškis pakeitė bulvarinį laikraštį. Paskui 

naujienlaiškį pakeitė interneto svetainė. Kita vertus, knygų leidyba išliko ir netgi 

labai išsiplėtė. Piko metu, prieš pat prasidedant didžiajai recesijai, per vienerius 

metus išleidome apie 100 naujų knygų pavadinimų. 

  

  

60 000 000 000 apsilankymų interneto svetainėje 
  

   Pirmoji mano sukurta (2000 m. sausio mėn.) ir valdoma interneto svetainė buvo 

skirta mūsų organizacijai.  

   Iš pradžių visai nenorėjau užsiimti šia sritimi. Turiu labai mažai polinkių į tech-

ninius ar mechaninius dalykus. Tačiau kiti savanoriai nuleido rankas ir man teko 

įsitraukti. Patinka tai ar ne. 

   Todėl nenoromis pradėjau ieškoti, kaip įgyti bent minimalių įgūdžių šioje srityje. 

   Per pirmuosius metus mano pirmoji svetainė sulaukė daugiau nei dviejų mili-

jonų peržiūrų, per antruosius - dešimties milijonų, o per trečiuosius - dvidešimties 

milijonų peržiūrų! Po kelerių metų ji pasiekė aukščiausią lygį - 60 milijonų 

peržiūrų per metus! 

   Atsižvelgiant į tokį didelį kiekį, pralaidumas greitai tapo didele sąnaudų prob-

lema. Todėl labai greitai tapome "interneto svetainių perpardavinėtojais". Taip ga-

vome didmeninę serverio kainą. Pirkome svetainių paskyras dideliais kiekiais, kai 

kurias perparduodavome, kai kurias dovanodavome, o likusias naudodavome ek-

sperimentams. 

   Po kelerių metų vienas iš trijų didžiausių JAV serverių mums pranešė, kad 

esame vienas iš dešimties didžiausių interneto svetainių perpardavinėtojų visame 

pasaulyje! 
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   Žinoma, kai pirmą kartą sukūriau šią svetainę, adeptai į ją žiūrėjo iš aukšto. 

Dizainas buvo pernelyg paprastas ir aiškus. Joje trūko varpelių ir švilpukų. Akiva-

izdu, kad tai buvo eilinio mėgėjo darbas.  

   Tiesa. Tai buvo mėgėjo darbas. Jis buvo netradicinis pagal visuotinai pripažintus 

standartus. Bet jis veikė! 

   Tokį dizainą lėmė keturios priežastys: 

   Pirma, mano, kaip tiesioginio rinkodaros specialisto, o ne kompiuterių specialis-

to ar įprasto interneto svetainių dizainerio, požiūris. 

   Šiandien dažnai daroma klaida - interneto svetainių kūrimą ir priežiūrą patikėti 

kompiuterių specialistui arba interneto svetainių dizaineriui. Galutinis rezultatas - 

interneto svetainė, kuri atrodo kaip meno kūrinys, bet neduoda optimalių rezultatų. 

   Blogiausia tai, kad šis "dodo" dažnai nebūna ištaisomas. Niekas nepastebi trūku-

mo, nes svetainė atrodo puikiai! Panašu į gražią moterį, kuri iš tikrųjų yra serijinė 

žudikė. Dauguma interneto svetainių dizainerių yra "menininkai". Ne 

"mokslininkai", kaip tiesioginės rinkodaros specialistai. Pagalvokite apie tai taip: 

Van Goghas buvo puikus tapytojas, bet ar JŪS jį pasamdytumėte pastatyti tiltą? 

   Antra, mano tyrimai apie optimizavimą paieškos sistemoms (SEO). 

   Trečia, metodikos paprastumas ir standartizavimas, kuris taip gerai pasiteisino 

bulvarinėje spaudoje ir kitur. 

   Ketvirta, mūsų darbuotojų kompiuteriniai įgūdžiai labai riboti. (Paprastai kompi-

uterių maniakai nori žaisti su naujausiais aukštųjų technologijų žaislais. O ne 

dirbti "nuobodų" darbą.) 

   Išleidome daug pinigų kompiuterinės animacijos programai. Tada pasamdėme 

profesionalų dailininką, kuris nupiešė garsių pasaulio politikų veidus. Iš jų buvo 

kuriama kompiuterinė animacija, išjuokianti juos. Tarp jų buvo valstybių vadovai, 

dainuojantys uždraustas disidentų dainas. 

   Vienu metu savo interneto svetainei kasdien kurdavome po dvi naujas animaci-

jas. Po vieną kiekvienai iš dviejų pagrindinių kalbų. 

   Tai turėjo būti tik pirmas daug ambicingesnio projekto etapas. Deja, vėliau jis 

buvo nutrauktas. Jis vis dar kaupia dulkes toje lentynoje. Bet jis nėra šiukšlių 

dėžėje. 

   Buvau pasamdęs SEO konsultantą. 

   o ne atlikti darbą pats, kaip įprasta. Bet apmokyti mane. Kad ateityje galėčiau 

pats atlikti šią užduotį. 

   Tada sukūriau DŽIAUSTĄ interneto svetainių ir eksperimentavau su penki-

asdešimčia paieškos terminų. Kiekvieną dieną stebėjau ir registravau kiekvienos iš 

jų "Google" poziciją. Tai dariau ištisus MĖNESIUS.  Dauguma šių paieškos 

terminų netrukus atsidūrė pirmajame puslapyje, o kai kurie - pirmajame. 

   Keliose didesnėse ir svarbesnėse svetainėse svetainės statistiką stebėjome 
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kasdien. Vėliau šiuos duomenis fiksavau, lyginau su pajamomis, analizavau rodi-

klius ir prognozavau lankytojų srauto ir pajamų augimą. 

   Internetas kai kuriais atžvilgiais panašus į užsakymą paštu. Išskyrus tai, kad 

skaitmenys po kablelio buvo perkelti keliais tarpais. Užsakydamas paštu buvau 

įpratęs, kad į dešinę nuo dešimtainio kablelio eina tik trys ar keturi skaitmenys. 

Tačiau internete jų buvo šeši. 

   Didžiausia problema - kokybė. Internetas yra vujeristinė žiniasklaida. Priešinter-

netiniais laikais prenumeratoriai turėjo emocinį ryšį su savo spausdintu leidiniu. 

Tai pasireiškė konkrečia parama - savanorišku darbu arba aukomis. To, deja, trūk-

sta kibernetiniame pasaulyje. 

  "Mein Kampf" Hitleris teigia: Propagandos tikslas - laimėti pasekėjų. Sekėjų 

tikslas - propaganda. 
   Tačiau internete viešpatauja nemokamas savęs patenkinimas. Ginčytis fo-

rumuose ar rašyti provokuojančius komentarus - laiko ir pastangų švaistymas. 

Žodis, pasakytas žodžiu, geriausia akis į akį, yra be galo veiksmingas. Tuo mane 

įtikino praktinė patirtis ir kruopštus interneto svetainių lankomumo bei tradicinės 

spaudos užsakymų paštu matavimas ir analizė.      

  

  

Senoji gvardija pasirengusi 
  

   Praėjus trims dešimtmečiams po NSDAP/AO gimimo 1972 m., judėjimo 

"legalioji ranka" pakeitė "nelegaliąją ranką". Pusiau legalios priedangos grupės ir 

legali literatūra pakeitė pogrindžio ląsteles ir nelegalią literatūrą. Didelį vaidmenį 

šioje raidoje suvaidino ir internetas. 

   Užsienio bazė perėjo prie antrinių paramos užduočių. Tai panašu į perėjimą iš 

aktyviosios tarnybos į atsargos statusą, nors mes esame "politiniai kariai", o ne 

įprastinės karinės tarnybos kariai. 

   Galbūt valdžios priespauda vieną dieną privers judėjimą grįžti prie senojo 

pogrindinio pasipriešinimo. Tokiu atveju laisvės priešas ras mūsų senąją gvardiją, 

labai norinčią ir galinčią jam "duoti į kaulus". Bet mes jam "galvos nenukirsime". 

Mes išliksime neprievartiniai. 

   Kada nors galbūt tolimoje, o gal ir ne tokioje tolimoje ateityje Senojoje šalyje, 

tikėkimės, visose šalyse, vėl bus surengti tikrai laisvi rinkimai. Tada bus tik laiko 

klausimas, kada žlugs tironai. Tada laisva šalis galės vykdyti teisingumą. Nei teis-

ingumas, nei kerštas nėra mūsų užduotis. 

   Prireikus disidentai vėl pakeis taktiką. Užnugaryje esantys kariai grįš į frontą. 

Rezervistai bus pašaukti atgal į aktyviąją tarnybą. 

   Man būtų GĖDA, jei man būtų leista stovėti šalia jų! 
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